

Welcome to HMS-CSSA Career Path Program

Contract research organization (CRO) business in China, the history, the current running model, and the future challenge

徐亚军博士 高级副总裁, 尚华医药集团

When: 2pm-4pm, Thursday, Aug. 22, 2013

Where: Dana-Farber Cancer Institute, Yawkey Center 306, 450 Brookline Ave, Boston, MA 02215

[Light refreshment will be provided](#)

Dr. Yajun Xu has served as Senior Vice President since January 2009. Previously, Dr. Xu served as Vice President of biology and pre-clinical services between 2007 to 2009 as the founder of the division. Dr. Xu has been involved in drug discovery and development research in inflammation and oncology, managing kinase small molecule inhibitor portfolio projects and lead project to deliver 2 clinical candidates. From 2006 to 2000, Dr. Xu worked as Director of research, Millennium Pharmaceutical and Sr. Scientist at BASF Bioresearch Corp. (now Abbott Bioresearch Corp.) between 1995 to 2000. Dr. Xu holds a Ph.D. from Brandeis University, and was a postdoctoral fellow at Harvard School of Public Health.

徐亚军博士从2009年1月起担任高级副总裁。先前，在2007年到2009年之间，徐亚军博士作为生物学和临床前服务的创始人担任该部门的副总裁。徐博士曾经参与炎症和肿瘤的药物开发和发现研究，领导激酶小分子抑制剂组合项目，并且成功开发了2个临床候选药物的项目。从2000年到2006年，徐博士在千禧制药担任研发总监，在1995年到2000年在BASF生物研究公司（现在为雅培生物研究公司）担任高级科学家。徐亚军博士拥有Brandeis University博士学位，而且是哈佛大学公共卫生学院的博士后。